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Protokół Nr III/XIII/07 

 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 26 października 2007 r. 

 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności  

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  

o godz. 10.00. Następnie  powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

W związku ze śmiercią radnego Andrzeja Stenki Przewodniczący Rady 

Powiatu poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie jego pamięci minutą ciszy. 

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. W związku z tym radni jednogłośnie przyjęli niniejszy porządek 

obrad: 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

4. Informacje w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu 

Rady Powiatu Wejherowskiego i Staroście Wejherowskiemu w 2007 roku. 

5. Informacja na temat stanu dróg powiatowych. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu radnego - druk nr 106/07. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

2007 rok – druk nr 107/07. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia rocznego 

programu współpracy Powiatu Wejherowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2008 rok - druk nr 104/07. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia zgody na 

umorzenie zadłużenia z tytułu pożyczki ze środków Funduszu Pracy - druk nr 

105/07. 

10. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

11. Interpelacje i zapytania radnych.  

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Zamknięcie sesji.  

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołów  

z XI i XII Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia  

28 września 2007 roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu 

protokoły przyjęto jednogłośnie.  
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Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że w ostatnim czasie uczestniczył  

w uroczystości nadanie imienia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Redzie oraz  

Powiatowego Dnia Edukacji Narodowej. Ponadto wziął udział w 45-leciu Szkoły 

Podstawowej i Gimnazjum w Redzie. 

 

Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 3. 

Starosta jeszcze raz wspomniał osobę zmarłego radnego Andrzeja Stenki, który 

był także członkiem Zarządu Powiatu. Powiedział, że współpraca z tym radnym 

zawsze układała się bardzo dobrze i zasłużył sobie na słowa serdecznego 

podziękowania.  

Następnie Starosta poinformował, że został ogłoszony przetarg na zakup 

samochodu z zestawem narzędzi m. in. do porządkowania poboczy, mycia znaków  

i z wieloma innymi bardzo przydatnymi przystawkami. Zestaw ten będzie bardzo 

funkcjonalny i przydatny dla pracy zarządu drogowego. Niestety okazało się, że kwota 

zapisana na ten cel była niewystarczająca. Zarząd Powiatu podjął decyzję  

o przeznaczeniu na ten cel brakujących 25 tys. zł.  

Ponadto Starosta powiedział, że dyrektor DPS w Wejherowie złożył rezygnację. 

Pan Seweryn Świtkowski, z dniem 1 listopada br., przechodzi na emeryturę. W dniu 

wczorajszym Zarząd Powiatu podjął decyzję o ogłoszeniu konkursu na to stanowisko. 

Do czasu jego rozstrzygnięcia powierzono pełnienie obowiązków dyrektora DPS pani 

Renacie Plichta, która obecnie jest głównym księgowym w tej placówce. 

 Następnie Starosta powiedział, że odbył się konkurs na dyrektora ZSP Nr 2  

w Wejherowie. Jeden z kandydatów, zdaniem komisji konkursowej, nie spełnił 

wymogów formalnych. Osoba ta nie zgodziła się z opinią komisji i złożyła w tej 

sprawie odwołanie. Zarząd Powiatu wnikliwie przeanalizował dokumentację 

kandydata i większością głosów uznał odwołanie za zasadne. W związku z tym 

konkurs unieważniono i został ogłoszony nowy konkurs.  

  
Ad.4. 

Informację w sprawie oświadczeń majątkowych w pierwszej kolejności 

przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu. Powiedział, że do 30 kwietnia 2007 roku 

radni zobowiązani byli do złożenia oświadczeń majątkowych. Oświadczenia zostały 

złożone przez wszystkie zobowiązane do tego osoby, w wymaganym terminie.  

W wyniku analizy pod względem kompletności i prawidłowości wypełnienia  

w złożonych oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości. Następnie wszystkie 

oświadczenia zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej. Ponadto kopie 

oświadczeń majątkowych zostały przekazane Urzędowi Skarbowemu właściwemu ze 

względu na miejsce zamieszkania osoby składającej oświadczenie. W dniu 

dzisiejszym wpłynęła informacja, że Urząd Skarbowy w Wejherowie przeprowadził 

analizę złożonych oświadczeń majątkowych. Nie stwierdzono, aby osoby składające 

oświadczenia majątkowe podały w nich nieprawdę lub zataiły prawdę. 

Następnie Starosta Wejherowski powiedział, że w 2007 roku oświadczenia 

składali kierownicy jednostek organizacyjnych, nadleśniczy, członkowie Zarządu 

Powiatu, Skarbnik Powiatu oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu 

Starosty. Starosta stwierdził, że wszyscy zobowiązani złożyli oświadczenia  
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w przewidzianych terminach. W wyniku analizy dokonanej przez upoważnionych do 

tego naczelnika i inspektora Wydziału Organizacyjnego nie stwierdzono 

nieprawidłowości. Pełna informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych 

Staroście stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 Starosta dodał, że również te oświadczenia zostały zamieszczone  

w BIP-ie powiatu wejherowskiego. 

 

Ad.5. 

Informację na temat stanu dróg powiatowych przedstawił pan Janusz Nowak 

Dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego  

(załącznik nr 5). 

 Przewodniczący Rady Powiatu zarządził dyskusję.  

Radny Roman Knop zapytał, czy podjęto starania w celu uregulowania sprawy 

powiatowych dróg gruntowych. Zdaniem radnego, drogi gruntowe powinny zostać 

przekazane gminom. Starosta odpowiedział, że drogi te sukcesywnie są przekazywane 

gminom. Pozostałe są w miarę możliwości utwardzane. Jednakże to gmina musi 

wyrazić wolę przejęcia danej drogi. Powiat stara się przekazywać gminom drogi 

niespełniające parametrów dróg powiatowych. Gminy sukcesywnie je przejmują. 

Natomiast najgorzej ma się sytuacja z przejmowaniem dróg przez miasto Wejherowo, 

które w tym roku nie przejęło ani jednego kilometra drogi, pomimo wniosków powiatu 

w tej sprawie. Natomiast miasto Rumia w tym roku przejęło dużo dróg.  

Radny Jerzy Conradi zapytał, czy któraś z tych dróg gruntowych ma znaczenie 

ponadlokalne. Pan Janusz Nowak Dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego 

i Wejherowskiego odpowiedział, że żadna z tych dróg nie jest drogą o dużym 

znaczeniu. 

Radna Anna Dąbrowicz zapytała, jaki był stan dróg przekazywanych gminom, np. 

Rumi. Starosta odpowiedział, że w niektórych przypadkach były to drogi w bardzo 

dobrym stanie (nowo wyremontowane), a niekiedy ich stan był gorszy.  

Starosta przypomniał, że wraz z nastaniem powiatów przejęliśmy drogi  

w bardzo złym stanie. Stan dróg ciągle są poprawia. Do dnia dzisiejszego przy udziale 

gmin bardzo wiele dróg zostało wyremontowanych i zmodernizowanych. 

Ponadto Starosta przypomniał, że podpisano porozumienia z Rumią, Reda  

i Wejherowem. W dokumencie tym zostały określone współczynniki każdej drogi. Na 

tej podstawie, co roku wyliczano subwencje i przekazywano je gminom na utrzymanie 

dróg w miastach. Dodatkowo powiat wspierał działania miast występując o środki 

pomocowe, czy współfinansowanie niektórych remontów.  

Na pytanie, czy w przyszłym roku powiat będzie występował o środki pomocowe  

do Ministerstwa Transportu, dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego  

i Wejherowskiego odpowiedział, że co roku występujemy o te środki. Podkreślił 

jednak, że przyznawane środki są coraz mniejsze.  

Radny Piotr Pelcer stwierdził, że patrząc z perspektywy kilku lat stan dróg 

znacznie się poprawił, chociaż wiele jest jeszcze do zrobienia. Ponadto radny zapytał, 

czy istnieje możliwość uruchomienia tzw. zielonej fali na drodze nr 6 w Wejherowie. 

Takie rozwiązanie jest w Rumi i w Redzie, tylko nie w Wejherowie. Pan Janusz 

Nowak dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego 

powiedział, że decyzja w tej sprawie należy do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad. Starosta dodał, że jest to celowe działanie Generalnej Dyrekcji Dróg 
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Krajowych i Autostrad, które ma spowodować zmniejszenie prędkości pojazdów 

przejeżdżających przez miasto. 

Radny Ryszard Czarnecki zapytał, dlaczego na drodze nr 6 po godz. 22.00 

działa sygnalizacja świetlna. Jego zdaniem powinny być światła pulsacyjne. Starosta 

powiedział, że to również jest celowe działanie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad, które ma poprawić bezpieczeństwo drogowe na tej drodze. 

Radna Anna Dąbrowicz zapytała, jaki przewiduje się okres czasu  

na uporządkowanie pasów przydrożnych (regulacja rowów, wykaszanie ich, drzewa 

rosnące w pasie drogi, itd.). Dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego  

i Wejherowskiego odpowiedział, że drzew w pasach dróg, które kwalifikują  

się do wycinki jest bardzo wiele i nie można tego zrobić kompleksowo,  

ale sukcesywnie przeprowadza się wycinkę drzew zagrażających bezpieczeństwu  

na drogach. Problem polega m. in. na tym, że nie można wyciąć żadnego drzewa bez 

decyzji wójta w tej sprawie. Obecnie rozpoczął się okres porządkowania poboczy. 

Problemem jest np. odwadnianie poboczy, które jest bardzo kosztowne. Do tej pory 

robiło się to, w sytuacjach awaryjnych a nie zapobiegawczo. Dyrektor powiedział, że 

zakupiona maszyna, o której mówił dziś Starosta, ma odpowiednie oprzyrządowanie 

potrzebne m. in. do koszenia poboczy i regulacji rowów. Jednak trudno stwierdzić jak 

długo potrwają te prace, bo poboczy w naszym powiecie jest około 800 km.  

Odnośnie wycinki drzew, Starosta dodał, że problemy też stwarzają często 

„obrońcy zieleni”. 

 Na tym dyskusję zakończono. 

 

Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego (pana Andrzeja Stenki) - druk nr 106/07 przedstawił 

Przewodniczący Rady Powiatu. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2007 rok – druk nr 107/07 przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik 

Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania uchwalenia 

rocznego programu współpracy Powiatu Wejherowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2008 rok - druk nr 104/07  przedstawiła pani Hanna Janiak inspektor Wydziału 

Kultury i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Kultury, Sportu i Promocji Powiatu . 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.9. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie udzielenia zgody 

na umorzenie zadłużenia z tytułu pożyczki ze środków Funduszu Pracy -  

druk nr 105/07  przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska. 

Uchwała została przyjęta następującym stosunkiem głosów: 24 głosy  

za i 1 osoba się wstrzymała od głosu. 

 

Ad.10. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad sprawozdaniem z praz Zarządu. 

 

Ad.11. 

Radni nie złożyli interpelacji i zapytań. 

 

Ad.12. 

Radni nie złożyli wniosków i oświadczeń. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia  

XIII Sesji Zwyczajnej. 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych na XIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na XIII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 

4. Informacja na temat oświadczeń majątkowych złożonych Staroście. 

5. Informacja na temat stanu dróg powiatowych 

 

 

 

       Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

        Wiesław Szczygieł 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Hanna Bulman   


